
Zápis z druhé schůzky školního parlamentu konané dne 13. 3. 2024 

Ve středu 13. března 2024 se konala druhá schůzka školního parlamentu. Zástupci 5. a 9. 

třídy neměli žádné záležitosti k projednání nebo řešení. Zástupci 6. třídy upozornili na to, že 

na nižším stupni nefunguje na chlapeckých záchodech sušička. Prozatímním řešením bude 

používání ubrousků. Zástupci 7. třídy upozornili na skutečnost, že když bylo chladněji, tak se 

zpočátku topilo dostatečně, ovšem v průběhu dne již byla zima a studené topení. Tato 

skutečnost bude projednána a řešena s panem školníkem. Zástupci 8. třídy vznesli dotaz, 

zdali by se místo zahraničních zájezdů mohly raději pořádat lyžařské kurzy. Tento návrh bude 

projednán. Na další schůzce školního parlamentu, který se uskuteční po přijímacích 

zkouškách na střední školy, se bude probírat pořádní nejrůznějších akcí. Tato schůzka by 

měla proběhnout přibližně v květnu.  

                      Hedvika Hluchníková, 7. třída 

         Mgr. Michal Kunický, výchovný poradce 

 

 

 

 

 
 


